

# 新學生接機信息

## 抵達溫哥華國際機場

我們熱烈歡迎你來到加拿大三角洲學區。下面是一些可以幫助到你的抵達後的步驟。

1. 下飛機前往海關入關處；下飛機後給你的寄宿家庭發送短信。
2. 提取行李；如果你已經向移民局申請了學簽，請務必在離開機場前拿到。
3. 離開行李提取處和機場。如果你從加拿大境內來，你必須先下樓。你的寄宿家庭將站在天橋下面等候你。  
(如果你沒有看到你的住家，不要著急，他們肯定在那兒，隻是你還沒有看到寫有你名字的牌子。再多看看。)
4. 如果你找不到你的住家，你可以向機場信息諮詢處的工作人員或志願者尋求幫助。在信息諮詢處，上面有一個大牌子寫著“Information”。將你寄宿家庭的電話號碼（寫在這張紙上）或者你監護人Karen Symonds的電話號碼 **604-396-6862** 告訴機場工作人員，請這個人幫助你與你的寄宿家庭或者監護人取得聯繫。

不用擔心，通常情況你不會見不到你的住家 - 而且他們也會在找你。

### 一些重要聯系方式:

**24小时紧急联系电话 604-319-1713**

- \* 監護人 (國際部主管) Karen Symonds - 604-396-6862 (手機24小時7天開機)
- \* 寄宿家庭部經理 Brent Gibson - 604-319-0493
- \* 國際部電話 604-952-5366 (辦公時間: 周一至周五上午8點至下午5點)
- \* Dean Eichorn (國際部校長 - 高中學生支持) - 778-549-6891 (手機24小時7天開機)
- \* Claire George (國際部校長 - 高中學生支持) - 604-562-4064 (手機24小時7天開機)
  
- \* Anna Zhao (中文支持) - 604-790-9304
- \* Elaine Chu - (韓語支持) - 778-988-6069
- \* Akane Nishikiori - (日語支持) - 604-841-0123
- \* Israel Aucca - (葡萄牙語/西班牙語支持) - 604-230-0299
- \* Tiana Pham - (越南語支持) - 604-861-8876
  
- \* Teri Gallant - 604-319-2575 (寄宿家庭協調員 - Delta Secondary中學)
- \* Tania Hope - 604-612-1465 (寄宿家庭協調員 - Sands, Delview, North Delta Secondary中學)
- \* Gillian Patrick - 604-612-4020 (寄宿家庭協調員 - South Delta Secondary中學)
- \* Michele Ramsden - 604-329-0373 (寄宿家庭協調員 - Burnsvew, Seaquam中學)

請在此處寫下你寄宿家庭的姓名和電話:

寄宿家庭姓名

寄宿家庭電話

# Pick Up Information for Students Arriving to Vancouver International Airport

We are excited to be welcoming you to Canada and Delta School District. Please see below some arrival steps that will assist you.

1. Depart the plane and go into the terminal to customs. Text your family when you depart the plane.
2. Pick up your luggage, If you have applied for a study permit go to Immigration, make sure you pick it up BEFORE you leave the airport.
3. Exit the luggage area and the airport. If you are arriving from within Canada, you must go downstairs first. Your host family will be standing underneath the overhead walkway. (If you miss seeing them, don't panic, they are there, you just couldn't see the sign. Try looking again.)
4. If you can't find your host family, go to one of the airport staff or volunteer at the information counter. It has a large sign saying "Information". Give this person the cell phone number for your host family (write on this sheet) or for your custodian – Karen Symonds at **604-396-6862**. Have the person call the cell and we will connect you with your host family.

Don't worry at all, it is rare that you don't see your host family - they will also be watching for you.

## Important contact numbers to keep with you for arrival:

### **24 Hour Emergency Phone 604 – 319 - 1713**

- \* Custodian (and Director of International Programs) Karen Symonds - 604-396-6862 (24 hours, 7 days a week)
- \* Homestay Manager Brent Gibson – 604-319-0493
- \* International Programs Office 604-952-5366 (open Monday to Friday 8:00am to 5:00pm)
- \* Dean Eichorn (District Administrator International Programs - High School Student Support) – 778-549-6891 (24 hours 7 days a week)
- \* Claire George (District Administrator International Programs - High School Student Support) - 604-562-4064 (24 hours 7 days a week)
- \* Anna Zhao (Chinese Support) - 604-790-9304
- \* Elaine Chu - (Korean Support) - 778-988-6069
- \* Akane Nishikiori - (Japanese Student Support) - 604-841-0123
- \* Israel Aucca – (Portuguese/Spanish Support) – 604-230-0299
- \* Tiana Pham – (Vietnamese Support) – 604-861-8876
- \* Teri Gallant - 604-319-2575 (Homestay Coordinator - Delta Secondary)
- \* Tania Hope – 604-612-1465 (Homestay Coordinator - Sands, Delview, North Delta Secondary)
- \* Gillian Patrick - 604-612-4020 (Homestay Coordinator - South Delta Secondary)
- \* Michele Ramsden – 604-329-0373 (Homestay Coordinator – Burnsvew, Seaquam)

**Write your homestay family's name and phone numbers here:**

Homestay Name



Phone numbers